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Referat fra ekstraordinært bestyrelsesmøde i Ungdomsskolen 
 

Mødeart Bestyrelsesmøde 

 

Dato 25-01-2021 

Sted Zoom 

Deltagere Peter Nielsen, Pia Paaske, Henrik Friis, Lone Elgkjær, Holger 
Hansen og Tim Zwisler. 
Tilforordnede: Flemming Jørgensen 

Afbud Rikke Birkedal  

Forbered Skal have læst det medsendte  

Medbring  

 

Dagsorden Uddybning Ansvar Tid 

Velkommen   TZ 17.00 

Bestyrelsen skal komme 
med en kommentar fre-
dag i denne uge .  
 
Dette skriv er fra Flem-
ming som ligger sig op af 
indstillingen 

Indstilling vedr. klubstruktur bestyrelsen: 
Ud fra de kvalitative og kvantitative undersø-
gelser, og det løbende opsøgende arbejde i 
lokalområderne og tilbagemeldinger fra SSP, 
indstiller Ungdomsskolen, at man fastholder 
de 3 nuværende ungdomsklubtilbud i Faxe, 
Haslev og Faxe Ladeplads, samt genåbner 
et ungdomsklubtilbud i Dalby, så der frem-
over er 4 faste ungdomsklubtilbud i kommu-
nen. Der peges på SFOen på Bavneskolen, 
hvor der tidligere har været Ungdomsklub, 
men opstår muligheden for egne lokaler til 
ungdomsklubben bydes dette velkomne. 
 
Ud fra de ovennævnte undersøgelser, er der 
ikke umiddelbart basis for at genåbne ung-
domsklubtilbud i Rønnede og Karise, men fra 
den kvalitative undersøgelse var der fra en 
ungegruppe i Karise et ønske om at have et 
”værested”. Ungdomsskolen er interesseret i 
at indgå et samarbejde med lokale aktører, 
skole, forening, forældre mv., for at se på 
muligheden for, at åbne / etablere et sted, 
hvor de unge kan få opfyldt de basale behov, 
om ”tag over hovedet, varme, strøm til mobi-
len, en sofa, og nogle spil”. 
 
Skulle der opstå et behov for en lokal indsats 
i Rønnede, er Ungdomsskolen naturligvis 
også en aktiv medspiller. Det vil typisk være 
efter en henvendelse fra SSP, eller fra den 
lokale skole. Det vil være Ungdomsskoles 
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bestyrelse, der træffer afgørelse om en even-
tuel indsats i området. 
 
Spørgsmål fra Henrik  
Data fra vores klub undersøgelse  
Flemming har været på skoler og lavet inter-
views med unge, og med forskellige interes-
senter som fx SSP og UNG RUS. 
 
Skolekonsulenten, Kirsten Pugdahl Torp, har 
selv haft kontakt til foreningsområdet. 
 
Vi har ikke set den endelige sag der bliver 
præsenteret for B og U udvalget. 
 
Hvordan vurderer I evalueringsmaterialet? 
Vi anbefaler model 2 (klubber i Haslev, Dal-
by, Faxe og Faxe Ladeplads). 
Karise er interesseret i et være sted og ikke 
en klub 
Rønnede ønsker de unge ikke have en klub. 
 
Hvordan kan vi finde en model, hvor de unge 
kan få en vis form for frihed? 
 
Aktiver var ikke vigtige, men de unge vil ger-
ne fejre ”højtiderne”. 
 
Ungdomsskolens bestyrelse vil komme med 
en udtalelse omkring klubevalueringen. 
 

Evt.  Knallertklubben i Faxe Ladeplads er lukket 
igen. Det står nu tomt, og bliver ikke brugt. 
 
Der er til gengæld opstået en knallertklub i 
Karise, men vi mangler en garage. Flemming 
undersøger, om vi kan bruge Bakkedal i Fa-
xe. De uneg har givet udtryk form, at det ikk 
er eet problem at garagen er i Faxe. 
 
Pia Paaske gør opmærksom på, at LO har 
skiftet navn til FH (bliver rettet de relevante 
steder). 
Samtidig meddelte Pia, at hun har bedt FH 
om at finde en ny repræsentant til ungdoms-
skolens bestyrelse, da hun ønske at trække 
sig, når valgperioden udløber til efteråret. 
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Bestyrelsen efterlyser nogle diskussioner 
omkring visioner på de enkelte områder. 
 

 
 


